
 

Milé dámy vážený páni  

 

       Máme za sebou náročný rybársky rok, ktorý bol ovplyvnený prudkým 

nárastom cien všetkých vstupov chovateľov rýb, čo malo za následok vysoký 

nárast cien násadových rýb a málo zrážok počas roka mál za následok  aj ich 

nedostatok. No a aby toho nebolo málo došlo a stále pretrváva znečistenie rieky 

Slaná vodou z bývalej bane v Nižnej Slanej, ktoré po čiastočnom riešení a to 

odklonením vody v Kobeliarove a zabránením jej vtekaniu do šachty sa síce 

zmiernilo, no nevyriešilo. Stále vyteká do Slanej z bane železo a arzén 

mnohonásobne  prekračujúce normy a je predpoklad, že situácia sa s ohľadom na 

dianie okolo toho tak skoro nezmení. Štátne orgány  s realizáciou opatrení na 

úpravu vody z bývalej bane v Nižnej Slanej ale hlavne s revitalizáciou úseku rieky 

Slaná od obce Nižná Slaná až po hranicu nášho okresu v obci Bretka nekonajú, 

ako to skonštatovala aj prokuratúra, alebo presnejšie povedane konajú, ale 

zodpovedná osoba za znečistenie sa ešte nenašla. V tejto veci hneď ako 

znečistenie začalo som podal trestné oznámenie voči neznámemu páchateľovi. 

Bližšie v rámci diskusie Vám situáciu môže ozrejmiť MUDr. Varga, ktorý 

k riešeniu tohto problému pristupuje veľmi zodpovedne, a miesto podpory 

kompetentných sa stretáva s ich nepochopením a aroganciou moci. V našom 

prípade sa jedna o úsek v dĺžke skoro 50 km a z rozpočtu MO je  revitalizácia 

prakticky nereálna. Rada SRZ nám prisľúbila pomoc a tiež MO Krompachy, 

Humenné, Stará Ľubovňa, Žiar nad Hronom a ďalšie. Ich pomoc by mala byť v 

dodaní  generačných rýb a tým pádom urýchlením obnovy pôvodných druhov rýb  

v rieke Slaná. Naďalej je diskutabilná náhrada škody od podniku Železorudné 

bane š.p. v likvidácii z dôvodu, že zodpovednosť za haváriu na rieke Slaná si 

nepripúšťajú. V tejto veci bol Radou SRZ oslovený nový riaditeľ Rudných baní, 

no na výzvu o stretnutie vo veci náhrady škody zatiaľ nereagoval. Tiež   počítame 

so žiadosťou o dotáciu na zarybnenie z envirofondu. Stále je však akákoľvek naša 

činnosť limitovaná stavom vody v rieke Slaná a hlavne obnovou potravinovej 

základne pre ryby.  Znečistenie vody v rieke Slaná má pre našu organizáciu aj 

ďalší neblahý dôsledok a to odstavenie prítoku do Odstavného ramena (Indiánske 

jazero) a jeho výlov a vypustenie. Pretrvávajúce znečistenie vody v rieke 

neumožňuje jeho znovu napustenie.  

     Z dôvodu zvyšujúcich sa cien vstupov (energií, cien násad) sa výbor MO 

rozhodol na rok 2023 zvýšiť ceny povolení a členského. Dodávatelia rýb vlani 

niekoľkokrát zvyšovali ceny, napríklad terajšia cena násad v susednom Maďarsku 



je už 5,- € za K 2. Pritom pri rozhodovaní o cenách povolení a členského výbor 

predpokladal cenu kapra na hodnote 3,6 € za kilo.  

     Nie málo energie nám odčerpáva ešte stále chuť postaviť vodnú nádrž 

„Gabriela“ v Nižnej Slanej, ale o tom ešte budem hovoriť. 

     Práca výboru MO je v daných podmienkach náročná a každú chvíľu je 

potrebné operatívne riešiť komplikácie, ktorých bolo za uplynulý rok veľa. Na 

základe už vyššie spomenutých skutočností ďakujem všetkým členom výboru, 

ktorí sa aktívne podieľali na chode našej organizácie v roku 2022. 

Rok 2022 bol aj rokom XIII snemu SRZ, na ktorom došlo k zmene vo vedení 

a k schváleniu stanov SRZ. Po sneme má teda SRZ nové vedenie a dúfame, že 

toto vedenie nám bude nápomocné pri riešení problémov chodu miestnej 

organizácie. Ako organizácia sme síce prišli o viceprezidenta pre 

východoslovenský kraj ale máme člena kontrolnej komisie rady SRZ, ktorým je 

pán MVDR. Mgr. Štefan Bilik.  

Po týchto úvodných slovách pristúpim k správe o činnosti za rok 2022 od 

poslednej členskej schôdze MO. 

    Výbor MO sa stretával pravidelne na mesačnej báze mimo mesiacov júl 

a august. Predsedníctvo výboru sa operatívne stretávalo aj mimo týchto schôdzí a 

riešilo všetky náležitosti, ktoré nezniesli odklad. Raz bolo zvolané aj mimoriadne 

zasadnutie celého výboru. V rámci výborových schôdzí sa riešili otázky týkajúce 

sa chodu našej MO, riešili sa úlohy, ktoré priniesli priebežné potreby  a vzniknuté 

problémy.  

     Myslím si, že sa zlepšila aj komunikácia s členskou základňou na čom má 

nemalú zásluhu pán Mihók, poverený správou našej internetovej a Facebookovej 

stránky. Aktívne ich vedie a tým pádom informovanosť členskej základne 

a komunikácia s ňou nadobúda iné rozmery. V prezenčnej listine ako ste si určite 

všimli sa objavili kolónky kde Vás žiadame o Vašu mailovú adresu, prípadne číslo 

telefónu, pretože do budúcna plánujeme túto elektronickú komunikáciu 

zintenzívniť a zasielať Vám všetky informácie ohľadom MO SRZ formou 

mailových, alebo sms  správ. Pokiaľ by sa takáto komunikácia rozbehla vieme 

priebežne informovať členskú základňu o dôležitých veciach, nie len jeden list 

ročne a zároveň ušetríme na poštovnom, čo dnes už tiež nie je malá položka.  

     Komunikácia výboru s úradmi, štátnymi inštitúciami  je čoraz náročnejšia aj 

s ohľadom na situáciu na rieke Slaná. Riešime znečistenie rieky, nedodržiavanie 

odberu vody MVE Gočovo, kde v priebehu roku 2022 pravidelne bola odoberaná 

voda nad povolenia štátnych orgánov pritom majiteľ MVE bol štátny 



zamestnanec, dokonca vedúci odboru starostlivosti o životné prostredie 

okresného úradu Rožňava.   

     Výstavba VN „Gabriela“ v Nižnej Slanej - Máme síce rozhodnutie stavebného 

úradu o umiestnení stavby, čim sme postúpili do druhej časti prípravy. Slovenský 

pozemkový fond si v prvej časti konania dal podmienku o vysporiadanie jeho 

pozemkov odkúpením. Dali sme teda vyhotoviť odhad ceny a podali sme žiadosť 

o odkúpenie. Tri roky sa nedialo nič a v priebehu minulého roku prišla ponuka od 

pozemkového fondu. Pozemkový fond ponúkol odpredať nami požadovaný 

pozemok za cenu skoro 76 000,-€, čo podľa nás nezodpovedá reálnej hodnote 

pozemku, keďže odhad znalca bol na úrovni necelých 6000,- €. K tejto ponuke 

bol zvolaný mimoriadny výbor, ktorý rozhodol ponuku SPF odmietnuť, ale ešte 

predtým poveril predsedu podaním námietky voči cene SPF. Ten námietku 

neakceptoval a trval na svojej cene. Na základe týchto okolnosti sme hľadali iné 

riešenie. Našli sme ho v spolupráci s obcou Nižná Slaná, kde sme na obec 

postúpili práva z územného konania a podpísali zmluvu o spolupráci. V realite to 

znamená, že obec požiada na oddychovú zónu ako stavebník vodnej nádrže 

o bezodplatný prevod pozemkov vo vlastníctve štátu. My máme s obcou uzavretú 

aj dohodu o ďalšom postupe a úprave vzťahov s obcou. To znamená, že ušetríme 

peniaze na pozemky, zrealizujeme stavbu a na výkon rybárskeho práva budú tieto 

pozemky prístupné pre našich členov. Na základe týchto skutočnosti sme v roku 

2022  dali zhotoviť aj realizačný projekt VN. Obec podala žiadosť o prevod 

pozemku do jej vlastníctva a teraz čakáme na kroky SPF. 

 

V pláne hlavných úloh členská schôdza uložila výboru MO: 

 

- Činnosť MO SRZ riadiť podľa stanov, zákona o rybárstve, vykonávacej 

vyhlášky, záverov XII snemu SRZ. Výbor operatívne rieši aj otázky 

vyplývajúce z vestníkov rady SRZ a starostlivosti o členskú základňu. 

V roku 2022 sa konal XIII snem SRZ čiže ku koncu roka sa úlohy 

zaktualizovali závermi a uzneseniami XIII snemu SRZ.  

- Sledovať vývoj situácie okolo banských vôd Nižná Slaná, byť nápomocný 

všetkým organizáciám zaoberajúcimi sa danou problematikou. O tejto 

činnosti som Vás už v tejto správe informoval. 

- V spolupráci s odborníkmi z oblasti ichtyológie a rady SRZ vypracovať 

plán obnovy rieky Slaná. Zatiaľ prísľuby sú a dúfam, že až nastane vhodná 

doba na obnovu rieky Slaná tak sa naše plány a ich prísľuby naplnia. 

- V prípade určenia vinníka vypúšťania banských vôd vymáhať škodu 

spôsobenú miestnej organizácii. Ako som už informoval žiadna 



zo zainteresovaných strán si nechce v tejto veci pripustiť zodpovednosť. 

Máme za to, že zodpovedné sú Rudné bane š.p. v likvidácii, no zatiaľ je 

komunikácia s Rudnými baňami nulová. Čakáme aj čo vyriešia orgány 

činné v trestnom konaní.  

- Využiť všetky možné zdroje  - sponzoring, dotácie, fondy na  rýchlu obnovu 

a revitalizáciu života v rieke Slaná po odstránení havárie s banskou vodou. 

Vec je zatiaľ v štádiu prísľubov a situácia na rieke Slaná zatiaľ nedáva 

dôvod konať v tejto veci. Pokiaľ dôjde k zmene výbor je pripravený 

promptne riešiť obnovu rieky. 

- Plniť úlohy vyplývajúce zo zmlúv s povodiami Bodrogu, Hornádu a Hronu, 

Slanej. Tieto zmluvy zaväzujú MO k údržbe VN v správe jednotlivých 

povodí, aj tu si úlohy MO plní, navyše nastal obrat aj v spolupráci 

s povodím Bodrogu a Hornádu. Tieto aktivity sú  spojené s brigádnickou 

činnosťou, ktorá je povinnosťou jednotlivých členov.  

- Zabezpečiť tradičné rybárske preteky pred začiatkom sezóny. V roku 2022 

sa zahajujúce preteky sezóny uskutočnili. Za čo organizátorom ďakujem. 

Na pretekoch sa zúčastnilo až 37 členov MO a 4 deti. Pritom je časovo 

rovnako náročné či organizujeme preteky pre 30 alebo 150 členov, čo bol 

kedysi priemer. Nepomohli ani návrhy z členských schôdzí ako ceny vo 

forme finančnej hotovosti a podobne. Nemá zmysel organizovať preteky pre 

30 pretekárov. Nakoniec pri stále ešte bohatej tombole skoro každý pretekár 

si odniesol z pretekov viac, ako zaplatil za štartovné. Výbor pre tento rok 

rozhodol organizovať preteky tak ako ich členská schôdza schválila, ale 

pokiaľ bude účasť nižšia ako 70 členov tak od roku 2024 už tieto preteky 

organizovať nebude.  

- Naďalej venovať veľkú pozornosť znečisťovaniu vodných tokov 

a prevádzke MVE.  Banská voda ako som vyššie spomenul nás bude ešte 

pár rokov trápiť, verím, že sa nakoniec dosiahne náprava a všetky 

kompetentné orgány pomôžu a prispejú k obnove života v rieke Slaná.  

Zahraničný investor ďalej pripravoval  výstavbu rybochovného zariadenia 

Betliar Maša na chov pstruhov. Zo strany MO bola obava z narušenia 

biotopu rieky Slaná pod rybochovným zariadením z dôvodu vysokého – 

nereálneho odberu vody z rieky Slaná a jej prehrievania, kde hrozíla zmena 

charakteru rieky z lososovej na kaprovú. Ako kompromis na naše neustále 

námietky a výhrady investor do projektu zapracoval sústavu studní, tak ako 

sme požadovali, čo by malo znížiť nepriaznivý vplyv spomínaného riziká 

na rieku Slaná, prípadne ho úplne odstrániť. Aj v tomto prípade sa potvrdili 



naše námietky a pripomienky, keby že už investor prevádzkoval svoje 

rybochovné zariadenie za ním presadzovaných podmienok – tak ho už 

vzhľadom na znečistenie vody v rieke neprevádzkuje. Od začatia vojnového 

konfliktu na Ukrajine sa vo veci výstavby rybochovného zariadenia investor 

odmlčal.  

- Spolupracovať so starostami obcí, kde má MO v správe VN. V tejto oblasti 

sa MO snaží spolupracovať s každou obcou. K veľmi dobrej spolupráci 

dochádza s obcou N. Slaná vzhľadom na vyššie spomenuté aktivity so 

zámerom výstavby VN Gabriela. S obcou Vlachovo, ktorá nám bola 

nápomocná pri organizovaní a realizácii medzinárodných pretekov 

„O pohár priateľstva“.  Nie najvľúdnejšia bola debata so starostom Hrušova, 

ktorý síce svoje členské povinnosti čo sa týkalo účasti na členskej schôdzi 

akosi opomenul, ale keď sa dozvedel o tom, že členská schôdza odhlasovala 

zmenu režimu lovu na vodnej nádrži Hrušov I na „chyť a pusť“ tak bol voči 

výboru veľmi agresívny, nadával a vyhrážal sa vypustením vodnej nádrže. 

- Robiť opatrenia na elimináciu škôd spôsobených rybožravými predátormi. 

Kormorány na základe teplej zimy neatakovali naše toky a vzhľadom na 

stav rieky Slaná ani tak skoro dúfam nebudú, no ostatné rybožravé predátory 

sa asi presunuli na nepoškodené časť rieky Slaná a jej prítoky. 

Členská schôdza okrem dodržiavania plánu hlavných úloh uložila výboru: 

 

A) Dodržiavať schválený rozpočet MO na rok 2022. Rok 2022 bol 

z hľadiska dodržania rozpočtu značne turbulentný. Ceny PHM, tovarov 

a služieb značne narástli. Cena rýb hlavne kapra narástla z 2,4€ na 3,2 € 

t.j. o 33%, cena na trhu sa ku koncu roka pohybovala až okolo 3,6€. Pri 

stanovovaní cien povoleniek sme teda počítali s cenou kapra 3,6 €. Za 

takúto cenu  sme ho v tomto roku aj nakupovali a predpokladáme, že sa 

aspoň takejto výške cena aj udrží. Pritom cena kapra v Maďarsku odkiaľ 

sme nakupovali je momentálne až 5,-€. A čo bolo najhoršie, že aj napriek 

vysokým cenám bol nedostatok násadovej ryby. Ako vidíte plánovanie 

financií je značne náročné a preto ceny násad a hlavne ich zabezpečenie 

riešil výbor počas celého roku. V roku 2022 sme ďalej zrealizovali 

výmenu okien na rybárskom dome, predaj služobného auta Lada Niva 

a kúpa nového výkonnejšieho terénneho auta NISSAN s nákladným 

priestorom sa presunula až na začiatok tohto roka. Dá sa skonštatovať, že 

rozpočet sa operatívne menil a prispôsoboval aktuálnym cenám. 

Prostriedky vyčlenené na kúpu pozemkov od SPF, sa kvôli vysokej cene 



nepoužili, ostali na účte. Na získanie týchto pozemkovo tak ako som už 

spomenul pokračujeme v spolupráci s obcou Nižná Slaná. Ďalšie 

prostriedky sme ušetrili na násadách reofilných rýb, kde sme vzhľadom 

na stav rieky Slaná zrušili objednávky. Bližšie informácie o nakladaní 

s finančnými prostriedkami a stavom účtu podá predseda kontrolnej 

komisie.  

B) Dodržať zarybňovací plán - zarybňovací plán bol dodržaný skoro 

v plnom rozsahu, tak ako bol plánovaný. V roku 2023 bude zarybňovanie 

náročné a to z dôvodu, že je ťažké odhadovať ceny násad a ich 

dostupnosť, no objemy násad sa snažíme dodržať. Násada podustvy 

a jalca sa ani tento rok nebude realizovať v takom rozsahu ako bola 

plánovaná. Predpokladáme že až, po doriešení kontaminácie rieky Slaná 

sa začne zarybňovať v plnom rozsahu. Zatiaľ sa znížili aj násady pstruha 

a to vzhľadom na dĺžku nezasiahnutého úseku rieky Slaná. Bližšie 

informácie o zarybnení podá vo svojej správe hospodár. 

C) Každému členovi odpracovať 10  brigádnických hodín na zveľaďovanie 

majetku MO a revírov. Ako stále je náročné zabezpečiť správu a údržbu 

revírov a rybárskeho domu, za čo všetkým členom, ktorí pristúpili 

k brigádam zodpovedne výbor ďakuje. Pokiaľ sa ale účasť členov na 

brigádach nezvýši, budeme musieť riešiť údržbu majetku a revírov za 

úplatu. 

D) V majetkovoprávnych otázkach schôdza poveruje výbor a štatutárnych 

zástupcov konať vo veci. Tu chcem požiadať naďalej o dôveru v riešení 

majetkovoprávnych vecí.  

E) Vyhodnotenie diskusie z ČS 2022. Zmena režimu lovu na revíri Hrušov 

1 z lovného na revír chyť a pusť. Na základe rozhodnutia členskej 

schôdze výbor požiadal o zmenu režimu lovu na danom revíri. 

Ministerstvo životného prostredia vykonáva takéto zmeny v revírovaní 

1x za tri roky a preto zmena režimu lovu na uvedenom revíri na základe 

našej žiadosti nastane v sezóne 2024 na dobu troch rokov to je do roku 

2026. OR rieky Slaná Bohúňovo - stav sa nezmenil. Podľa rozhodnutia 

okresného úradu  Košice obec nemôže zarybňovať a MO má naďalej 

podľa Ministerstva životného prostredia zarybňovaciu povinnosť. Tu sa 

výbor uzniesol, že pokiaľ tam nie je ryba, nasadil by sa tam karas zlatistý, 

ktorý je zákonom chránený ako génová rezervy pre MO.  MO SRZ Žiar 

nad Hronom nám násadu karasa prisľúbilo. 

 



- Na schôdzach výboru, ktoré sa konali v priebehu roku 2022 sa okrem vyššie 

uvedených stálych a operatívnych úloh riešili aj úlohy vyplývajúce zo stanov 

SRZ a aktuálne problémy ako vyplavenie rybárskeho domu a podobne.  

- MO v roku 2022 organizovala aj 1. ročník rybárskych pretekov jednotlivcov 

„O pohár Jozefa Volgyáka“  a 26. ročník medzinárodných pretekov družstiev 

„O pohár priateľstva“, kde sme sa umiestnili na druhom mieste. Tieto preteky 

sme  organizovaný v spolupráci s MO Streda nad Bodrogom.   

- V období medzi schôdzami sa riešili aj problémy malých vodných elektrárni 

a to hlavne MVE Gočovo, ktorej majiteľ a prevádzkovateľ pri nízkych 

prietokoch vody počas leta a manipuláciou s náhonom nás oberal aj o tých pár 

kilometrov nepostihnutej rieky. Veľmi nápomocný nám v riešení uvedeného 

prevádzkovateľa bol starosta obce Gočovo, za jeho pomoc mu ďakujeme. 

- Problémy na  rieke Slaná výbor riešil aj na jednaniach na Okresnom  úrade 

v Rožňave. Tu sme poukazovali na zlý stav rieky, na toxické sedimenty 

a nečinnosť kompetentných orgánov. Je pravda, že nekontaminovanú vodu 

z Kobeliarova odklonili a nevytláča kontaminovanú vodu z bane N. Slaná 

v takej miere, no hodnoty kovov a arzénu sú stále vysoké a závislé od zriedenia 

s vodou v rieke Slaná. V čase nízkych prietokov sa voda stále farbí do červena.  

- Keďže došlo k vypusteniu Indiánskeho jazera výbor riešil aj jeho odbahnenie 

a vyčistenie dna ťažkou technikou firmy EXTRANS, čaká sa aby podklad 

spevnel a stroje sa nezabárali a mohli pracovať. Po doriešení situácie s riekou 

Slaná sa napustí a zarybní. MO požiada aj o dotáciu z rezervného fondu SRZ. 

U tejto vodnej nádrže výbor riešil aj predlženie zápožičky pozemkov mestom 

Rožňava. Bola podpísaná nová zmluva a to na 10 rokov. 

- Výbor sa zaoberal aj projektom liahne a odchovne reofilných rýb v garáži 

domu Rožňava Kúpele. Vypracovali sme projekt a podali žiadosť o dotáciu 

cez envirofond, kde je len 5 % spoluúčasť, na žiadosť sme doposiaľ nedostali  

žiadnu odpoveď.  

- Výbor sa ďalej zaoberal výmennými povoleniami, úpravou cesty v Hrušove, 

otázku brigád, plánom práce výboru MO, zarybňovacím plánom, nákupom 

skartovačky, odvolaním proti rozhodnutiu disciplinárnej komisie, exekúciou 

pani Bukovičová, opravou prívodu elektriky do rybárskeho domu, Dodatkami 

k zmluvám o prenajme majetku, prípravou ČS a ďalšími úlohami, ktoré 

vyplynuli počas minulého roka. 
 

- Páni a dámy čo sa týka početnosti našej organizácie za minulý rok, tak naša 

členská základňa pozostávala v roku 2022 z: 

538 rybárov - dospelých členov  (tento počet klesol o 140 členov)  



14 rybárov  - študenti od 18 do 25 rokov ( +3) 

17 rybárov - mládež od 15 do 17 rokov (+9) 

94 rybárov - detí od 6 do 14 rokov (+21) 

6 rybárov -  deti od 3 do 6 rokov 

Spolu bolo v roku 2022 vydaných 648 povolení na rybolov  (- 79 ).         

  Hodnotenie členov:     

     V činnosti členov MO pretrvávajú nedostatky súvisiace s porušovaním 

ustanovení zákona č. 216/2018 Z.z. o rybárstve v znení neskorších predpisov 

a vyhlášky č. 381/2018 Z.z. týkajúce sa predovšetkým brigádnickej činnosti, 

účasti na členskej schôdzi, vedenia záznamu o dochádzke k vode a privlastnených 

úlovkoch, vyplňovaniu celoročného sumáru úlovkov ako aj jeho odovzdávaniu 

najneskôr do 15.1. nasledujúceho roka. 

Za rok 2022 vôbec neodovzdalo tento sumár 60 členov a po 15.1.2023 ho 

odovzdalo 64 členov. 

    Nevyplnený celoročný sumár odovzdalo 98 členov a nesprávne vyplnený 132 

členov (354). Vo vedení záznamu o dochádzke k vode a privlastnených úlovkov 

boli zistené závažne nedostatky u 56 členov, tykali sa hlavne zahájenia lovu bez 

predchádzajúceho ukončenia riadku vyškrtaním prázdnych koloniek, 

neuvádzaním dĺžky a váhy privlastneného úlovku ako aj zapisovanie počtu 

úlovkov v tvare 1 +1 u hospodársky cenných rýb. 

   Výbor MO SRZ preto vyzýva členov MO, aby venovali náležitú pozornosť 

vedeniu záznamov o dochádzke k vode a privlastnených úlovkoch, vyplňovaniu 

a včasnému odovzdaniu celoročného sumáru, nakoľko pri zistení uvedených 

nedostatkov v roku 2023 už nebude tieto nedostatky tolerovať a bude postupovať 

v súlade s ustanoveniami zákona, vyhlášky a disciplinárneho poriadku. 

      
V krátkosti zhodnotenie športovej činnosti našej MO. 

Športová činnosť v súťaži LRU mucha v 1. lige reprezentanti našej MO obsadili 

v silnej konkurencii 1. miesto. V medzinárodnej súťaži o pohár priateľstva 

obsadilo naše družstvo druhé miesto.  

 

    Rybárska stráž. 

Napriek sťaženým podmienkam vykonávala svoju činnosť. V našej MO je stále 

problém zohnať dobrovoľníkov ochotných vykonávať túto nie celkom príjemnú, 

ale potrebnú činnosť. Členovia RS MO Rožňava v roku 2022 vykonali 27 

spoločných výjazdov za účelom kontroly osôb, ktoré vykonávali rybárske právo 

v našich rybárskych revíroch. V  kaprových  revíroch bolo vykonaných 20 

výjazdov a 7 výjazdov v lososových revíroch. Menšie nedostatky zistené počas 

kontrol u loviacich boli rybárskou strážou riešené na mieste upozornením 

a dohovorom. Jedno previnenie na úseku zákona o rybárstve č. 216/2018 Z.z., 



bolo po zdokumentovaní odovzdané disciplinárnej komisií MO SRZ Rožňava na 

riešenie.          

 

Disciplinárna komisia. 

    Disciplinárna komisia pri  MO SRZ Rožňava (ďalej len DK), vykonávala svoju 

činnosť počas roka 2022 v zmysle Disciplinárneho poriadku SRZ – Rada Žilina (ďalej 

len DP). 

Počas roka 2022, DK pri MO SRZ Rožňava, celkom vyriešila 1 podnet od Rybárskej 

stráže MO SRZ a dva podnety mimo naše vody. Celkovo riešila 3 disciplinárne 

previnenia našich členov. 

 

     Záverom tejto správy o činnosti mi dovoľte poďakovať sa členom výboru ktorí 

prispievali počas celého roku svojou činnosťou k chodu MO a za ich prácu 

v prospech MO SRZ. Ďakujem všetkým správcom revírov, členom RS, členom 

kontrolnej komisii a disciplinárnej komisii za ich činnosť a zodpovednú prácu 

v prospech nás všetkých. Ďakujem za prácu aj radovým členom, ktorí v prípade 

nutnosti pomôcť ochotne priložili ruku, ďakujeme za podporu aj sponzorom. 

 

 

                                                                       Petrov zdar 


